

FBS

Always
by your side

FBS Amaran risiko

FBS Markets Inc.

2118, Guava Street, Belize
Belama Phase 1, Belize

Pendedahan Risiko FBS Markets Inc.

Pelaburan berisiko tinggi

Berdagang dengan leverage Forex ini dikaitkan dengan tahap risiko yang tinggi dan mungkin tidak sesuai dengan anda secara peribadi. Anda perlu berhati-hati menilai matlamat kewangan anda, pengalaman dan kesediaan untuk mengambil risiko sebelum anda membuat keputusan untuk berdagang mata wang asing, dengan bantuan produk dan perkhidmatan FBS. FBS Markets Inc. memberikan nasihat umum mengenai menjalankan perniagaan, yang tidak boleh dianggap sebagai cadangan untuk mencapai matlamat kewangan peribadi anda. Kandungan laman web tidak boleh ditafsirkan sebagai nasihat peribadi. Sentiasa bersedia kemungkinan kehilangan sebahagian atau keseluruhan pelaburan awal. Anda perlu melabur dalam dagangan Forex, hanya yang anda mampu kehilangan, tanpa menjejaskan kesejahteraan anda. Anda perlu mengambil kira semua risiko yang berkaitan dengan perdagangan yang kecil. Jika anda mempunyai sebarang soalan atau kemusykilan, FBS menasihatkan untuk berunding dengan penasihat pelaburan yang bebas.

Pendapat pasaran FBS

Mana-mana pendapat, analisis berita, penyelidikan dan pasaran, harga atau apa-apa maklumat lain di laman web ini adalah umum dan tidak harus dianggap sebagai cadangan kewangan dan pelaburan. FBS Markets Inc. tidak menanggung sebarang liabiliti untuk kerugian dan kerosakan, termasuk tetapi tidak terhad kepada, kehilangan keuntungan, yang mungkin timbul secara langsung atau tidak langsung daripada penggunaan atau pantang maklumat ini dalam apa jua cara.

Risiko-risiko Perdagangan Internet

Risiko yang berkaitan dengan penggunaan untuk pelaksanaan transaksi sistem perdagangan berasaskan Internet tetapi tidak terhad kepada, kepincangan perkakasan, perisian gagal, dan kegagalan komunikasi. FBS tidak mengawal kuasa isyarat, kualiti penerimaan dan sumber penghalaan isyarat di internet atau rangkaian anda, serta konfigurasi peralatan komunikasi atau kebolehpercayaan sambungan. FBS tidak bertanggungjawab terhadap kerosakan dan penolakan sistem komunikasi, serta gangguan dan kelambatan maklumat ketika urusniaga melalui Internet. FBS menggunakan sistem tempahan dan cara lain untuk menangani kegagalan untuk mengurangkan kemungkinan gangguan dan kerosakan sistem perdagangan.



Always
by your side

FBS Markets Inc

Address: 2118, Guava Street, Belize Belama
Phase 1, Belize
www.fbs.com

FBS juga menyediakan keupayaan untuk perdagangan dengan menyampaikan arahan melalui telefon, jika sistem dagangan tidak tersedia.

Ketepatan maklumat dalam laman web

Sebarang maklumat di laman web ini boleh ditukar pada bila-bila masa, tanpa notis terlebih dahulu. Semua maklumat, laman web ini bertujuan semata-mata untuk membantu pedagang membuat keputusan pelaburan yang bebas. FBS berusaha untuk memberikan maklumat tepat di laman web ini, tetapi tidak dapat menjamin ketepatan maklumat dan tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan atau kerosakan yang secara langsung atau tidak langsung timbul daripada penggunaan maklumat di laman web ini, atau ketidakupayaan untuk mendapatkan maklumat dari laman web ini, atau apa-apa kelewatan atau pencegahan dalam penghantaran atau penerimaan arahan atau pemberitahuan yang dihantar melalui laman web ini.

Edaran maklumat

Laman web ini tidak bertujuan untuk pengedaran atau penggunaan oleh mana-mana individu atau entiti dalam mana-mana bidang kuasa atau negara di mana pengedaran atau penggunaan sedemikian akan bertentangan dengan undang-undang tempatan atau peraturan-peraturan. Tiada Perkhidmatan atau pelaburan yang dirujuk dalam laman web ini disediakan untuk orang-orang yang tinggal di mana-mana negara di mana penyediaan perkhidmatan atau pelaburan itu akan bertentangan dengan peraturan atau undang-undang tempatan. Adalah menjadi tanggungjawab pengunjung ke laman web ini untuk menentukan syarat-syarat serta mematuhi mana-mana undang-undang tempatan atau peraturan yang mana ia adalah tertakluk.

Risiko pasaran dan perdagangan interaktif

Platform dagangan dalam talian FBS menyediakan banyak peluang untuk transaksi dan mengawal pelaksanaan urus niaga. FBS membuat setiap usaha untuk memastikan bahawa urus niaga telah disempurnakan pada harga diminta, tetapi perdagangan dalam talian, tidak kira bagaimana mudah dan cekap, tidak semestinya mengurangkan tahap risiko yang berkaitan dengan perdagangan matawang asing. Semua syarat-syarat untuk mendapatkan sebutharga dan urus niaga akan dibincangkan secara terperinci dalam peruntukan "Perjanjian pelanggan". Anda boleh mencari perjanjian di laman web kami.



Always
by your side

FBS Markets Inc

Address: 2118, Guava Street, Belize Belama
Phase 1, Belize
www.fbs.com